
ROP.0002.9.2022                       Data przyjęcia protokołu: 24.11.2022 r.

PROTOKÓŁ NR XLIII/22
XLIII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023
Z DNIA 27 PAŹDZIERNIKA 2022 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przed-mieście 116, 32-
087  Zielonki)  oraz  w  trybie  zdalnym  (za  pomocą  środków  komunikacji  elektronicznej)  tj.  trybie
hybrydowym. Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół
sporządziła  Beata  Przybycień,  starszy  specjalista.  W obradach  uczestniczyli:  wg  list  obecności  (listy
obecności są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 29 września 2022 r. o godz.
9:30, a zakończono o godz. 12:53 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.
1. Otwarcie XLIII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący  M.  Golanko powitał  wszystkich  przybyłych  na  obrady,  stwierdził  kworum i  prawo-
mocność do podejmowania uchwał i  otworzył XLIII sesję Rady Gminy Zielonki  kadencji  2018-2023.
Następnie wyraził podziękowanie radnym za zaangażowanie i uhonorowanie strojem krakowskim sesji
rady w związku z obchodzonym Świętem Stroju Krakowskiego, ustanowionym przez radę w czerwcu br.
Dodał, że radni dali tym wyraz wdzięczności i podziękowania osobom, które kultywują tradycję noszenia
stroju  krakowskiego.  Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik  oraz  radny  K.  Krzyworzeka  odczytali
fragment „Wesela”, dzieła literata i malarza Stanisława Wyspiańskiego, w którym folklor i strój krakow-
ski promował, dodatkowo mieszkał i tworzył w Węgrzcach.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu XLII sesji zwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 
3) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek  organizacyjnych  gminy  Zielonki  oraz

zmiany statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Zielonkach;

4) przekazania petycji według właściwości.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził 
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1



Ad 3. Przyjęcie protokołu XLII sesji zwyczajnej.
Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XLII sesji, wobec ich braku za-
rządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcia protokołu XLII sesji zwyczajnej.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
P  rotokół XLII sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer XLII/22.  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu
międzysesyjnego.

1.  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  T.  Łysek  –  sprawozdanie  z  posiedzenia  w  dn.  24.10.  Nie
zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania. 
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 26.10.
Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik - sprawozdanie
z posiedzenia w dn. 24.10. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
4. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
20.10. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

5. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 19.10.
Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.
6.  Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów   K.  Krzyworzeka  -
sprawozdanie z posiedzenia w dn. 25.10. Nie zgłoszono żadnych pytań, ani uwag do sprawozdania.

7. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 18.10.
Radny P.  Podleśny zwrócił  się  o  potwierdzenie  wydatkowanej  kwoty na realizację  zadania,  będącego
przedmiotem uchwały.  Wójt poinformował, że zgodnie  z porozumieniem ze Starostwem Powiatowym
została przekazana cała dotacja i gmina zwrotu nie otrzymała. Przewodniczący M. Golanko zaproponował
przełożenie dyskusji w punkcie dot. podjęcia uchwały, gdyż pytanie nie jest przedmiotem sprawozdania
z prac komisji.
Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu
Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2022;

Przewodniczący M. Golanko:    jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej   - 5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Skarbnik A. Adamczuk omówiła łącznie dwa projekty uchwał zmianę Uchwały Budżetowej oraz zmianę
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki oraz treść autopoprawki do obydwu projektów uchwał.
Radna R. Toft zwróciła się z pytaniem, czy przesunięcie środków z poz. 900  w zakresie ograniczania
niskiej  emisji  na  rok  2023,  związane  jest  ze  zmniejszeniem  zainteresowania mieszkańców  wymianą
pieców, czy jest to kwota całkowita przeznaczona na wymianę, czy tylko jej część, ewentualnie jaka to jest
część. Drugie pytanie radnej dotyczyło różnicy w kwocie 12 tys. zł na tym zadaniu w dochodach i wy-
datkach. S  karbnik    A. Adamczuk   potwierdziła, że  zmniejszyło się zainteresowanie mieszkańców w tym
zakresie oraz odsuwana jest w czasie decyzja o zmianie źródła ogrzewania domu. Wójt dodał, że sytuacja
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spowodowana jest przesunięciem terminu wejścia w życie likwidacji tzw. kopciuchów oraz możliwością
otrzymania  dodatku  węglowego,  stąd  spadło  zainteresowanie  mieszkańców.  S  karbnik    A.  Adamczuk  
uzupełniła,  że  łączna wartość projektu zakontraktowana jest  na kwotę powyżej  3.370 mln zł  z  kwotą
dofinansowania  w wysokości  3.229 mln  zł,  przy czym dane podaje  z  pamięci  zastrzegła.  Dodała,  że
przedmiotowa różnica spowodowana jest zdejmowaniem po  stronie wydatków wkładu własnego.  Wójt
dodał, że w roku bieżącym dodatkowo gmina otrzymała dofinansowanie ze Stowarzyszenia Metropolia na
wymianę ok 100 pieców.  Radny T. Łysek zapytał o sposób naliczenia kwoty 7.171 mln zł  z budżetu
państwa  z  tytułu  wpływu  z  podatku  dochodowego  od  osób  fizycznych.  S  karbnik  A.  Adamczuk  
powiedziała, że zwiększenie budżetu w wysokości 7.171.235,72 zł wynika z przepisów znowelizowanej
ustawy  o  dochodach  jednostek  sektora  finansów publicznych  art.  70j.  Dotyczy  on  korekt  dochodów
w roku 2022, środki te  są rozdzielane pomiędzy gminy proporcjonalnie  do wysokości  udziału w PIT
planowanym na rok 2023. Dodatkowo nie będzie już rozdzielanej w roku 2023 subwencji rozwojowej,
w związku z tym, że zrekompensowano nam w części te utracone dochody z tytułu wyrównania udziału
w PIT. Przewodniczący M. Golanko przyznał, że omawiana kwota rzeczywiście jest mniejsza, na dodatek
przyznana jednorazowo w tym roku z zapowiedzią, że w kolejnym nie będzie wyrównania. Wójt przyznał,
że  zapowiada  się  trudna  sytuacja  z  projektowaniem  budżetu  gminy  na  rok  2023.  Dla  porównania
w poprzednich latach budżet wynosił 180 mln zł łącznie z kredytami, podczas gdy aktualnie przychody
kształtują się na poziomie 131 mln zł. Brakuje środków finansowych na wydatki bieżące, szacując koszty
energii elektrycznej brakuje 8 mln zł,  żeby zamknąć budżet. Dla przypomnienia wpływy gminy z PIT
wynosiły w roku 2019 - 48,6 mln zł,  w roku 2021 - 58 mln zł, w roku bieżącym 52 mln zł, podczas gdy na
rok 2023 już 49 mln zł. Podsumował, że na dziś gmina powinna mieć ponad 60 mln zł, a ma niecałe 50
mln zł. Te kilkanaście milionów straty na udziale w PIT, wpływa na całe funkcjonowanie gminy. Wójt
poinformował, że gmina będzie zajmowała się dystrybucją węgla, oczekuje wejście w życie przepisów, ze
wstępnych ustaleń szacuje,  że gmina będzie musiała  zabezpieczyć na ten cel  środki z budżetu gminy
wysokości 2 mln zł. Przewodniczący M.Golanko stwierdził, że wójt konstruując budżet jest w zgoła innej,
gorszej rzeczywistości, niż na początku tej kadencji.  Radny K. Gaweł zapytał, czy zaplanowana kwota
dopłaty  do  systemu  odpadów  w  wysokości  1.930  mln  zł  uwzględnia  odbiór  odpadów  wielko-
gabarytowych. Drugie pytanie dotyczyło dotacji dla przedszkoli w kwocie 780 tys. zł, czy wynika ona
z rosnącej liczby dzieci, czy z innych kwestii. Skarbnik  A. Adamczuk powiedziała, że wzrosła liczba pod-
miotów, którym gmina udziela dotacje w ślad za zwiększającą się liczbą dzieci. Następuje zwiększenie
dotacji pod sukcesywnie zgłaszane zwiększone potrzeby. Potwierdziła, że wspomniana kwota zabezpiecza
wywóz odpadów wielkogabarytowych.  Wójt dodał, że 10 lat temu w gminie było 788 przedszkolaków
w przedszkolach niepublicznych,  podczas  gdy na koniec września liczba  ich wynosi  1.132.  Aktualnie
gmina  dotuje  przedszkola  kwotą 20  mln  zł,  50% dochodów  i  przychodów  budżetu  stanowi oświata
z kwotą prawie 60 mln zł. Radny T. Łysek zapytał o wykorzystywane w gminie formy kredytowania, jakie
wskaźniki  determinują  wysokość  płaconych  odsetek.  Skarbnik  A.  Adamczuk powiedziała,  że  wyko-
rzystywane  są  instrumenty  finansowe;  kredyt  inwestycyjny  (na  obiekt  szkolny  w  Przybysławicach)
z WIBOR 3 miesięcznym plus marża banku, 2-3 umowy obligacji z WIBOR 6 miesięcznym plus marża
banku, pożyczka w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska (finansująca wkład własny do POIŚ)
oprocentowana  na  poziomie  ok 0,5  %  stopy  redyskonta  weksla.  Wiceprzewodniczący  R.  Krawczyk
zapytał o całkowity koszt obsługi zadłużenia. Skarbnik A. Adamczuk powiedziała, że łączny koszt w roku
2022 wynosi 2.749.800 zł. Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko zarządził  głosowanie nad autopoprawką  do zmiany Uchwały Budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2022.

Głosowano w sprawie:
autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
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Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący  M. Golanko wobec stwierdzenia  faktu  błędnego zagłosowania  i  po uzyskaniu  zgody
radnych na powtórzenie głosowania we właściwym podpunkcie porządku obrad, zarządził głosowanie na
autopoprawką do zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022

Głosowano w sprawie:
autopoprawka do zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022 wraz z przyjętą autopoprawką 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIII/75/2022)

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej   -   5 głosów „za”, 0   
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Skarbnik  A.  Adamczuk  omówiła  projekt  uchwały  i  treść  autopoprawki  w  poprzednim  punkcie  przy
zmianie budżetu. Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie, zastrzegając, że rada formalnie przyjęła autopoprawkę
w poprzednim podpunkcie porządku obrad. Zwrócił się z pytaniem, czy jeżeli będąc w tym podpunkcie
radni nie widzą konieczności ponownego głosowania autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej,
to  proponuje  przejście  do  głosowania  uchwały  wraz  z  przyjętą  autopoprawką.  Radni  wyrazili  zgodę
i przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz 
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Ryszard Krawczyk, Piotr Podleśny
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XLIII/76/2022)

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy Zielonki  oraz
zmiany statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w Zielonkach;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regula-
minowych   - 4   głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Dyrektor GZEAS  A. Soblik omówiła projekt uchwały.  Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy Zielonki oraz zmiany
statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół     w Zielonkach

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIII/77/2022)

4) uchwała w sprawie przekazania petycji według właściwości;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –   5   gło-  
sów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Przewodnicząca Komisji Skarg Z. Kot omówiła projekt uchwały w części sprawozdania     z prac komisji.
Przewodniczący  M.  Golanko dodał,  że  komisja  na  posiedzeniu  uznała  niewłaściwość  Rady  Gminy
Zielonki do wykonania chodnika i zarekomendowała przekazanie pisma do organu właściwego do jego
rozpatrzenia, którym jest zarządca drogi powiatowej tj. Zarząd Powiatu w Krakowie. Radny P. Podleśny
zgłosił wniosek formalny  w oparciu o par. 59 ust. 3 pkt 7 statutu gminy Zielonki o odesłanie projektu
uchwały  do  komisji  lub  projektodawcy  i  uzasadnił  swój  wniosek.  Autorzy  wnoszą  o  uwzględnienie
w  planach  inwestycyjnych  Powiatu  Krakowskiego  i  Gminy  Zielonki  budowy  chodnika  przy  drodze
powiatowej  w  Januszowicach,  Korzkwi  i  Grębynicach.  Podkreślił  w  tym  udział  Gminy  Zielonki
w zabezpieczeniu tych środków. Dodał, że wójt przystąpił do umowy, ale w obawie przez wycofaniem się
samorządu  powiatowego,  mieszkańcy  złożyli  przedmiotową  petycję,  bowiem  mają  świadomość,  że
inicjatywy samorządowe opierają się na montażu finansowym inwestycji ze strony gminy, jak i powiatu.
Natomiast nie może zaakceptować faktu, że sprawa ta nie dotyczy gminy i jest przekazywana do innego
organu.  Zastanawia  go  również  fakt  przesyłania  pisma  do rady powiatu,  który  widnieje  w nagłówku
pisma,  w opinii  radnego jest  to  powielanie  działania.  Dodatkowo,  w ważnych sprawach społecznych,
przekazywanie petycji bez wyrażenia swojej opinii jest w jego opinii nieakceptowalne. Jeśli gmina popiera
petycję, winna ją zarekomendować, wówczas przekaz jest mocniejszy. Podsumował, że zarówno wójtowi,
jak  i  radnym zależy,  żeby  ten  chodnik  zbudować,  natomiast  przy  podejściu  przekazywania  jej  tylko
niejako  „umywamy  ręce”  jak  to  ocenili  mieszkańcy.  Stąd  prosił  o  ponowne  opracowanie  projektu
uchwały. Mieszkańcy mają prawo widzieć te środki po stronie gminy, podczas gdy na wczorajszej sesji
rady  powiatu  nie  znalazło  się  projektowanie  chodnika  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu
Krakowskiego. Na długości 4 km drogi biegnącej przez Januszowice, Korzkiew i Grębynice rejon ten jest
zaniedbany i szczególnie trzeba o niego zadbać. Przewodniczący M. Golanko poinformował, że formalnie
głosując przedmiotowy wniosek formalny zamyka dyskusję w tym temacie, przytaczając zapisy statutu
regulujące tę kwestię. Zapytał, czy radny podtrzymuje zdanie, sugerował chwilę do namysłu. się. Dodał,
że w jego ocenie, intencja komisji i kwestia formalna pisma jest całkowicie sprzeczna z tym co radny
przedstawił.  Biorąc pod uwagę względy formalne petycji, gdyby rada uznała się za organ właściwy do
rozpatrzenia  pisma,  pozostaje  kluczowe pytanie,  czy spełnia  wymogi formalne  przedmiotowa petycja.
Kolejna sprawa, petycję rozpatruje organ, który uznaje się za właściwy w sprawie. Nie widzi złej intencji,
ani działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która analizując dokument, nie uznała właściwości Rady
Gminy  Zielonki  w  zakresie  poprawy bezpieczeństwa  na  drodze  powiatowej.  Na  posiedzeniu  komisji
przedstawiono historycznie od roku 2016 zakres wykonywania tej inwestycji i wykazano, że w budżecie
gminy  zostały  zabezpieczone  środki  finansowe na  jego  realizację.  Podsumował,  że  nie  ma  tu
niewłaściwego działania komisji, która przygotowała projekt uchwały. Sugerowałby rozważenie wniosku
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do projektu budżetu o współpracę z samorządem powiatowym nt.  inwestycji,  która jest w wieloletniej
prognozie finansowej. Nie widzi niczego niewłaściwego w przekazaniu petycji do organu właściwego tj.
zarządcy drogi z równoczesnym procedowaniem tematu na Komisji Budżetowej na etapie opiniowania
projektu  budżetu  Gminy  Zielonki.  Zaznaczył,  że  żadnej  sprzeczności  rada  nie  miała  odnośnie
wykonywania  tej  inwestycji,  podkreślił,  że  zarówno  deklaracja  gminy,  jak  i  środki  finansowe  są
zabezpieczone do wykonania tego zadania, tyle tylko, że tego zadania gmina nie wykonywała. Radny P.
Podleśny odniósł się do wypowiedzi  przedmówcy.  Powiedział,  że wszyscy są zgodni,  że chodnik jest
potrzebny i chcemy by został wybudowany. Nie zgodził się z treścią petycji, że dotyczy bezpieczeństwa
pieszych, ponieważ to jest kwestia uzasadnienia tego, co znajduje się w petycji.  Mianowicie  punktem
głównym jest uwzględnienie w planach inwestycyjnych Powiatu Krakowskiego i Gminy Zielonki budowy
chodnika.  Jeśli dokument nie spełnia wymogów formalnych, wolałby otrzymać informację zwrotną co
należy  poprawić.  Podsumował,  że  odbiór  przez  mieszkańców  sposobu  procedowania  tego  pisma  jest
jednoznacznie  negatywny,  stąd  proponuje  by  popracować  nad  projektem  uchwały.  Przewodniczący
M. Golanko podkreślił,  że petycja  dotyczy zmiany  przepisów prawa i  powtórzył,  że nie ma błędnego
działania komisji. Dodał, że nie chce, by radny miał przekonanie, że pismo jest rozpatrywane  negatywnie.
Podsumował, że jeśli radny wyraża wolę zastanowienia się  i skonsultowania tematu z radcą prawnym, to
ogłosi przerwę.  Radny P. Podleśny przyjął propozycję dodatkowego czasu do namysłu.  Przewodniczący
M. Golanko ogłosił 10 min. przerwy. Po przerwie radny P. Podleśny wycofał się z wniosku formalnego na
rzecz wniosku o uzupełnienie uzasadnienia projektu uchwały o zapis: „Jednocześnie Gmina Zielonki w
pełni  popiera  propozycje  zgłoszone  przez  mieszkańców  i  uważa,  że  przedmiotową  petycję  należy
rozpatrzyć bez zbędnej zwłoki, mając na uwadze przede wszystkim bezpieczeństwo pieszych uczestników
ruchu.” Przewodniczący M. Golanko powiedział, że w czasie przerwy Wójt przedstawił swoje stanowisko
w  tej  sprawie,  które  jest  zbieżne  ze  stanowiskiem  radnych.  Poinformował  również,  że  jako  organ
niewłaściwy w sprawie również przekazał przedmiotową petycję według właściwości do Zarządu Powiatu
w Krakowie i została już wysłana pocztą.  Odzwierciedla intencje gminy i wieloletnie deklaracje co do
wykonania tej inwestycji, podpisane zostało porozumienie w tej materii z Powiatem Krakowskim i gmina
Zielonki  przekazała  środki  finansowe.  Podsumował  przewodniczący,  że  rada  gminy  wyrażała  wolę
wykonania  chodnika,  wójt  wykonawczo  się  tym zajmuje,  natomiast  pojawiające  się  problemy należy
rozwiązać.  W  konsekwencji  wycofania  się  radnego  P.  Podleśnego  z  wniosku  formalnego,  p  rzewod-  
niczący  M.  Golanko poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  ze  zgłoszoną  przez  radnego  treścią  do
uzupełnienia w uzasadnieniu projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
przekazania petycji według właściwości
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XLIII/78/2022).

Przewodniczący  M.  Golanko podziękował  za  koncyliacyjne  podejście  do  rozwiązania  tematu.
Wiceprzewodniczący R. Krawczyk zaapelował o zdecydowane wystąpienie  Gminy Zielonki do Powiatu
Krakowskiego, czy jest wola wykonania tej inwestycji tego chodnika, bo nie może budować się chodnik
szósty  rok.  Wójt przypomniał,  że  w radzie  powiatu  zasiadają  mieszkańcy  Gminy Zielonki  i  są  prze-
wodniczącymi  strategicznych dla sprawy komisji i winni zdecydowanie włączyć się  w  działania w tym
zakresie.
Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym  w okresie od 30
września 2022 r. do 27 października 2022 r.:

1. 3 października br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Panem Sołtysem Adamem Dąbrowskim ws. admi-
nistrowania budynkiem Sołectwa Pękowice. W spotkaniu uczestniczyła również Pani Radna Romana
Toft.
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2. 4 października br.  uczestniczyłem w spotkaniu roboczym w siedzibie  Zarządu Dróg Wojewódzkich
w Krakowie dotyczącym gminnych inwestycji drogowych kolidujących z Zachodnią Obwodnicą Zielo-
nek.

3. 5 października br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecz-
nej ws. zgłoszenia Sołtysa Garlicy Duchownej dotyczącego osoby pozostającej w trudnej sytuacji kry-
zysowej.

4. 6 października br. odbyłem szereg konsultacji z kierownikami referatów Urzędu i dyrektorami jedno-
stek organizacyjnych Gminy Zielonki, których tematem była alokacja środków europejskich w ramach
Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Krakowskiego Obszaru Funkcjonalnego Sto-
warzyszenia Metropolii Krakowskiej. 

5. 7 października br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Przedszkola Samorządowego w Zie-
lonkach ws. organizacji pracy placówki.

6. 7 października br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Węgrzce.
7. 9 października w Domu Ludowym w Bibicach odbył się charytatywny koncert pt. „Wyspiański. Sztuka

Pomagania” na rzecz Domu Pomocy Społecznej w Batowicach. Wydarzenie zostało zorganizowane
przez: Projekt Wyspiański w Gminie Zielonki, Sołectwa Batowice i Bibice.

8. 10 października br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Rady Rodziców Szkoły Podstawo-
wej Raciborowice ws. porozumienia dot. zasad przyjęcia dzieci z terenu Gminy Zielonki do tej pla-
cówki oświatowej.

9. 10 października br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Biblioteki Publicznej   i Izby Regio-
nalnej w Zielonkach Panem Mariuszem Zielińskim oraz Sołtysem Sołectwa Zielonki Panem Włady-
sławem Orzechowskim dotyczące pierwszej edycji Święta Stroju Krakowskiego w Zielonkach.

10. W dniach 7-10 października br. z okazji 10-lecia współpracy partnerskiej przedstawiciele Gminy Zie-
lonki udali się z wizytą do Hersin-Coupigny we Francji. 

11. 11 października br. uczestniczyłem w spotkaniu z kierownikiem produkcji filmu „Freestyle” ws. zdjęć,
które będą realizowane na terenie Gminy Zielonki. 

12. 12 października br. w siedzibie Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie brałem udział
w spotkaniu, którego tematem przewodnim była propozycja współpracy przy regulacji potoku Korz-
kiewka w ramach projektu przebudowy drogi powiatowej 2133K. W spotkaniu uczestniczyli: Zastęp-
ca Dyrektora ds. Ochrony Przed Powodzią   i Suszą Radosław Radoń, Wicestarosta Powiatu Krakow-
skiego Arkadiusz Wrzoszczyk oraz Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego Jacek Gryga.

13. 12 października  br. uczestniczyłem w wizji lokalnej na terenie placu budowy dwóch budynków gara-
żowych w Węgrzcach.

14. 12 października  br.  odbyłem wewnętrzne spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych z terenu
Gminy Zielonki. Dyskutowano na temat organizacji pracy.

15. 14 października br. w Szkołach Podstawowych na terenie Gminy Zielonki odbyło się uroczyste ślubo-
wanie klas pierwszych. Osobiście uczestniczyłem w obchodach Święta Edukacji Narodowej w Szko-
le Podstawowej w Bibicach oraz Szkole Podstawowej i Przedszkolu Samorządowym w Zielonkach.
Z tej okazji przyznałem nagrody dla pedagogów. 

16. 15 października br. brałem udział w pierwszej edycji Święta Stroju Krakowskiego w Zielonkach, które
było zwieńczeniem obchodów Tygodnia Kultury Ludowej. Uroczystość została zorganizowana przez
Bibliotekę Publiczną i Izbę Regionalną w Zielonkach i zostało objęte Honorowym Patronatem Pierw-
szej Damy Rzeczypospolitej  Polskiej Agaty Kornhauser-Dudy. W wydarzeniu udział wzięli  m.in.
Minister Infrastruktury Andrzej Adamczyk, Wojewoda Małopolski Łukasz Kmita, Wicemarszałek
Województwa Małopolskiego Łukasz Smółka oraz Starosta Powiatu Krakowskiego Wojciech Pałka.

17. 16 października br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Dziekanowice.

18. 16 października br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Januszowice.
19. 17 października br. odbyła się sesja szkoleniowa Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Mało-

polski, podczas której dyskutowano m.in. nt. zmian w planowaniu i zagospodarowaniu przestrzen-
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nym. Na przedmiotowym spotkaniu przedstawiono również informację nt. programu bezzwrotnego
wsparcia budownictwa mieszkaniowego z Funduszu Dopłat Banku Gospodarstwa Krajowego.

20. 18 października br. miało miejsce posiedzenie Komisji Tematycznej Stowarzyszenia Metropolii Kra-
kowskiej ds. Środowiska i Przestrzeni, na którym została przedstawiona m.in. informacja na temat
nowego projektu COMANAGE. Zaprezentowano cel realizacji, budżet oraz harmonogram.

21. 19 października br. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki odbyło się spotkanie grupy robo-
czej, której celem było opracowanie planu podnoszenia jakości kształcenia i zarządzania oświatą. 
Współorganizatorem wydarzenia było Stowarzyszenie Metropolia Krakowska.

22. 20 i 24 października br. odbyły się spotkania informacyjne dla mieszkańców Gminy Zielonki w spra-
wie dofinansowania do montażu Odnawialnych Źródeł Energi, na których szczegółowo zaprezento-
wano kwestie prawno-organizacyjne, finansowe oraz zasady uczestnictwa w programie.

23. 25 października br. odbyło się posiedzenie  Komisji Tematycznej ds. Edukacji, Kultury, Gospodarki
Usług Społecznych Stowarzyszenia Metropolia Krakowska.

24. 25 października br. miało miejsce Nadzwyczajne Walne Zebranie Członków SMK, na którym podjęto
m.in. uchwałę ws. budżetu SMK w 2023 roku oraz uchwałę ws. aktualizacji Strategii ZIT. Na spotka-
niu przedstawiona została Koncepcja Obserwatorium Rozwoju Metropolii Krakowskiej. Podsumo-
wano również efekty współpracy z Krakowskim Biurem Festiwalowym.

25. 26 października br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Tematycznej ds. Mobilności Stowarzysze-
nia  Metropolia  Krakowska.  Podczas  spotkania  przedstawiono min.  informacje  dotyczące  procesu
wdrażania Biletu Metropolitalnego oraz dyskutowano nt. kwestii ewentualnej stawki za wozokilo-
metr na liniach aglomeracyjnych w 2023 roku. 

26. W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami Gminy Zielonki. 

Inne informacje:
1. 30  września  br.  na  budynku  Szkoły  Podstawowej  w  Woli  Zachariaszowskiej  został  zamontowany
wyświetlacz LED pokazujący wyniki pomiarów stężenia pyłu PM2,5. Wyniki będzie można sprawdzać
też na stronie  www.esa.nask.pl W ten sposób placówka dołączyła do  Edukacyjnej Sieci Antysmogowej,
czyli projektu wspólnych działań na rzecz poprawy jakości powietrza.

2. Zgodnie  z  decyzją  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  w  razie  zagrożenia  zdarzeniem
radiacyjnym zostanie  uruchomiona  dystrybucja  tabletek  z  jodkiem potasu.  W chwili  obecnej  nie  ma
zagrożenia, a przekazanie tabletek do gmin ma charakter prewencyjny. W gminie Zielonki wyznaczono 27
punktów,  które  w  razie  konieczności  będą  dystrybuować  preparat  mieszkańcom  gminy.  Dystrybucja
preparatu może rozpocząć się po decyzji stosownych władz o jej uruchomieniu. Do tego czasu punkty nie
działają.  Plan  dystrybucji  preparatu  ze  stabilnym  jodkiem  na  wypadek  zdarzenia  radiacyjnego  oraz
informacje na temat preparatu zostały opublikowane na stronie internetowej www.zielonki.pl.
3. 7 i 8 października w Hali 100-lecia KS Cracovia w Krakowie odbyła się trzecia edycja Carbon Foot-
print  Summit,  wydarzenia  skupionego  wokół  dialogu  na  temat  zrównoważonego  rozwoju  i  odpo-
wiedzialności biznesu. Organizator, fundacja Carbon Foot-print (CFF), w ramach wydarzenia wyłoniła
w  konkursie  podmioty  i  osoby,  które  podejmują  wpływowe  i  spójne  działania  dotyczące  ochrony
środowiska lub prowadzą działalność innowacyjną w zakresie technologii środowiskowych, dążących do
zmniejszenia  negatywnego wpływu na środowisko.  W tym plebiscycie  Tytuł  Zielonej  Gminy zyskała
Gmina Zielonki za wdrażanie proekologicznych rozwiązań. Statuetkę w imieniu gminy odebrała Anna
Węgrzyn - Kierownik Referatu Niskiej Emisji i Odpadów UG Zielonki.

4. Referat  Inwestycji  Sieciowych  Urzędu  Gminy  Zielonki  informuje,  że  sieć  kanalizacji  sanitarnej
wybudowana w miejscowości Zielonki w ciągu ul. Spacerowej, ul. Do Cegielni, ul. Babilon, ul. Gwiz-
dałów  i  ul.  Baranówny  w  Zielonkach  została  przekazana  do  eksploatacji.  Zachęcamy  wszystkich
zainteresowanych mieszkańców do uzgadniania w siedzibie Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zie-
lonkach Sp. z o. o. (32-086 Węgrzce, ul.  Forteczna 3, fax/tel.:  12 286-32-35, 12 285-02-61 projektów
przyłączy (tj. odcinków kanalizacji od granic nieruchomości do instalacji wewnętrznych w budynkach)
i  przyłączanie  swoich  nieruchomości  do  gminnej  sieci.  Wyżej  wymieniona  sieć  kanalizacji  sanitarnej
została wybudowana w ramach projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki – IV etap”
przy współfinansowaniu  przez Unię Europejską ze środków Funduszu Spójności  w ramach Programu
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Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko.
5. Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach zaprasza do obejrzenia interaktywnego
materiału dotyczącego przeciwdziałania przemocy psychicznej i fizycznej wobec dzieci. Kampania nosi
tytuł „Otwórz się na pomoc”. Linki do filmów są udostępnione m.in. stronie internetowej www.zielonki.pl
Inspiracją  wykonania  filmów  była  chęć  pomocy  dzieciom,  szczególnie  zapobieganie  przemocy
rówieśniczej oraz pomoc osobom uwikłanym w przemoc domową. 

6. Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego i Urząd Gminy Zielonki zapraszają Mieszkańców
Gminy Zielonki na indywidualne konsultacje z tematyki pozyskiwania środków z funduszy europejskich
w dniu 28 października 2022 roku (piątek) w godz. 12:00 – 14:30 w Urzędzie Gminy Zielonki (I budynek
– pok.  nr  206),  ul.  Krakowskie  Przedmieście  116.  Zapraszamy osoby oraz  instytucje  zainteresowane
funduszami  na:  otwarcie  i  rozwój  działalności  gospodarczej;  kursy,  szkolenia,  studia  podyplomowe;
pozostałymi możliwościami wsparcia z Funduszy Europejskich.
Podjęto zarządzenia:

1. ZARZĄDZENIE NR 221/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2022 ROKU w
sprawie:  zmiany zarządzenia  dotyczącego wykonania  uchwały budżetowej  Gminy Zielonki  na rok
2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki  na rok 2022, w związku z Uchwałą Nr
XLII/57/2022 Rady Gminy Zielonki      z dnia 29 września 2022 roku.

2. ZARZĄDZENIE NR 222/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2022 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

3. ZARZĄDZENIE NR 223/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2022, w związku z Zarządzeniem Nr
222/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 30 września 2022 roku.

4. ZARZĄDZENIE NR 224/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2022 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2022 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

5. ZARZĄDZENIE  NR  225/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  30  WRZEŚNIA  ROKU
w sprawie: udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia.

6. ZARZĄDZENIE NR 226/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2022 ROKU
w sprawie: udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia.

7. ZARZĄDZENIE NR 227/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2022 ROKU
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

8. ZARZĄDZENIE  NR  228/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  PAŹDZIERNIKA  2022
ROKU w sprawie powołania Kapituły I edycji Nagrody Wójta Gminy Zielonki „za upowszechnianie
folkloru i dziedzictwa kulturowego gminy Zielonki”.

9. ZARZĄDZENIE  NR  229/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  5  PAŹDZIERNIKA  2022
ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrę-
bie Zielonki, przeznaczonej do dzierżawy. 

10. ZARZĄDZENIE  NR  230/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  6  PAŹDZIERNIKA  2022
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023. 

11. ZARZĄDZENIE  NR  231/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  6  PAŹDZIERNIKA  2022
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

12. ZARZĄDZENIE  NR  232/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  6  PAŹDZIERNIKA  2022
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

13. ZARZĄDZENIE  NR  233/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  6  PAŹDZIERNIKA  2022
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli,  dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.
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14. ZARZĄDZENIE  NR  234/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  7  PAŹDZIERNIKA  2022
ROKU w sprawie: nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Bibice, gmina
Zielonki. 

15. ZARZĄDZENIE  NR  235/2022  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  7  PAŹDZIERNIKA  2022
ROKU w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Bibice, gmina
Zielonki. 

16. ZARZĄDZENIE NR 236/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

17. ZARZĄDZENIE NR 237/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej gminy zielonki
na rok  2022,  zmiany  planu  finansowego  urzędu  gminy  zielonki  na  rok  2022,  w  związku  z
Zarządzeniem Nr 236/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 10 października 2022 roku.

18. ZARZĄDZENIE NR 238/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

19. ZARZĄDZENIE NR 239/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie przyznania I edycji Nagrody Wójta Gminy Zielonki „za upowszechnienie folkloru
i dziedzictwa kulturowego gminy Zielonki”.

20. ZARZĄDZENIE NR 240/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli,  dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

21. ZARZĄDZENIE NR 241/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU  w sprawie  wprowadzenia  regulaminu  funkcjonowania,  obsługi  i  eksploatacji  monitoringu
wizyjnego na terenie urzędu gminy zielonki oraz w innych lokalizacjach na terenie gminy zielonki.

22. ZARZĄDZENIE NR 242/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie: przeprowadzenia konsultacji projektu ,,Programu współpracy Gminy Zielonki z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r.”.

23. ZARZĄDZENIE NR 243/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie zmiany budżetu gminy zielonki na 2022 rok.

24. ZARZĄDZENIE NR 244/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej gminy zielonki
na rok  2022,  zmiany  planu  finansowego  urzędu  gminy  zielonki  na  rok  2022,  w  związku
z Zarządzeniem Nr 243/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 17 października 2022 roku.

25. ZARZĄDZENIE NR 245/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli,  dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

26. ZARZĄDZENIE NR 246/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie wprowadzenia zestawu planów ciągłości działania dot. obsługi teleinformatycznej
Urzędu Gminy Zielonki

27. ZARZĄDZENIE NR 247/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie ustalenia ilości godzin i stawek godzinnych za konserwację sprzętu pożarniczego w
poszczególnych jednostkach OSP z terenu gminy Zielonki.

28. ZARZĄDZENIE NR 248/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie przyjęcia raportu z przeglądu procedur w zakresie dostępności. 

29. ZARZĄDZENIE NR  249/2022  WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU w sprawie: uchylenia w całości treści Zarządzenia Nr 130/2014 Wójta Gminy Zielonki z dnia
02 czerwca 2014 r.  w sprawie:  nabycia  przez  Gminę Zielonki  nieruchomości  położonej  w Woli
Zachariaszowskiej oraz w sprawie nabycia nieruchomości składającej się z działki nr 29/5 położonej
w obrębie Wola Zachariaszowska, gmina Zielonki.

30. ZARZĄDZENIE NR 250/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 PAŹDZIERNIKA 2022

10



ROKU  w sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Owczary,
gmina Zielonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 647/3. 

31. ZARZĄDZENIE NR 251/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU  w  sprawie  ogłoszenia  przetargu  pisemnego  nieograniczonego  na  oddanie  w  dzierżawę
nieruchomości  gruntowych  stanowiących  działki  ewidencyjne  nr  240/2,  nr  242/2  oraz  nr  241,
położone w miejscowości Batowice. 

32. ZARZĄDZENIE NR 252/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Wola
Zachariaszowska, gmina Zielonki. 

33. ZARZĄDZENIE NR 253/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 PAŹDZIERNIKA 2022
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2022/2023.

Pytania radnych do sprawozdania:
Radny P.  Podleśny zapytał  o spotkanie  Wójta  z dyrektorem Wód Polskich i  Wicestarostą  Powiatu w
biurze i  terenie,  czy powstała z  ustaleń notatka służbowa, bądź protokół.  Wójt powiedział,  że nie ma
wiedzy, czy organizator spotkania sporządził przedmiotowy dokument. Radny zapytał, czy rozważana jest
polityka płacenia od pasażera w komunikacji publicznej, czyli im więcej pasażerów, tym więcej gmina
zapłaci, im mniej pasażerów, tym mniej gmina zapłaci. Konkludując, z punktu widzenia budżetu gminy
lepiej,  by  mieszkańcy  nie  jeździli  komunikacją  publiczną.  Wójt powiedział,  że  pomysł  samorządu
Województwa Małopolskiego dot. rozliczeń „od pasażera” nie będzie miał większego przełożenia, dopóki
nie  zostaną  autobusy  wyposażone  w  odpowiednie  czytniki.  Stąd  wyniki  przeprowadzonych  badań
ankietowych obarczone  są ryzykiem.  Wójt  podnosi  na spotkaniach  Metropolii,  że  mieszkańcy Miasta
Kraków  oraz  Gminy  Zielonki  jadący  tą  samą  trasą,  powinni  płacić  identycznie.  Przykładowo  bilet
okresowy, aglomeracyjny kosztuje  158 zł  dla mieszkańca Gminy Zielonki,  podczas gdy  mieszkaniec
Krakowa płaci 103 zł, dodatkowo mieszkańcy przesiadają się do samochodów wskutek remontów dro-
gowych. Radny K. Krzyworzeka zapytał o ustalenia rozmów ws. odwodnienia Trasy Wolbromskiej i ulicy
Na Popielówkę w Zielonkach. Jakie są propozycje na miejsce zrzutu wód, ponieważ jest to miejsce bardzo
newralgiczne.  Wójt powiedział,  że  nie  ma  na  razie  żadnych  planów,  jedynie  przekroczenie  Trasy
kolektorem prostopadłym o długości 50 metrów, aby biegła nim rura pusta. Radny dodał, że występuje
tam naturalny spadek na granicy Krakowa i Gminy Zielonki. Wójt powiedział, że widzi jedynie odejście
do  rzeki  Prądnik  w  rejonie  pajęczyny.  Przypomniał,  że  gmina  Zielonki  wystąpiła  w  przeszłości
z pomysłem drogi granicznej, jednak miasto Kraków nie było zainteresowane współfinansowaniem tego
przedsięwzięcia. Wójt zakłada, że przyszli mieszkańcy tego rejonu będą otwarci na wyznaczenie takiej
drogi  wyjazdowej,  wzdłuż  której  można  byłoby  odprowadzić  wody,  które  się  tam  gromadzą po
niewielkich  opadach  deszczu,  a  nie  mają  realnego  odejścia.  Podsumował,  że  pod  Trasą  wydaje  się
konieczne  zrobienie  takiego  odcinka,  natomiast mieszkańcy  muszą  retencjonować  wodę  na  swoich
posesjach.  Drugie pytanie radnego, w kontekście poszukiwania oszczędności na prądzie elektrycznym,
dotyczyło  wysokości  opłat,  które  Tauron chce pobierać za przesterowanie  lamp ulicznych,  by się  nie
włączały, gdy na zewnątrz jest jeszcze stosunkowo jasno. Wójt powiedział, że jest to kwota ok. 20 tys. zł.
Radny K. Gaweł zapytał, czy na spotkaniach w Metropolii ws. komunikacji publicznej pojawia się temat
przeniesienia  przez Zarząd Transportu Publicznego pętli  autobusowej na granicy  Osiedla Łokietka  po
stronie  miasta  Krakowa,  tej  pętli  która  mieści  się  na  ul.  Piaszczystej.  Wójt powiedział,  że  dyskusja
dotyczyła założeń dla biletu metropolitalnego,  na temat spraw inwestycyjnych nie było prowadzonych
rozmów.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Radna  R.  Toft zapytała  ws.  spotkania  dot.  linii  autobusowych,  czy  padły  ustalenia  ws.  drugiej  linii
kursującej  przez osiedle  Łokietka  do Pękowic.  Bowiem z  medialnych doniesień wynika,  że do końca
listopada  br.  remont  będzie  przedłużony,  w  związku  z  tym  autobus  aktualnie  kursujący  zostanie
przekierowany  z  powrotem  na  ulicę  Łokietka  w  Krakowie  i  mieszkańcy  Zielonek  pozostaną  bez
komunikacji.  Drugi  autobus,  bodajże,  miał  mieć  numer  290.  Wójt powiedział,  że  na  Stowarzyszeniu
Metropolii  nie  są  rozwiązywane  lokalne  problemy  gmin.  Linia  jest  uzgodniona  i  w  momencie,  gdy
objazdy  zostaną  wycofane  ze  względu  na  przebudowę  ulicy  Łokietka  w  Toniach,  uruchamiana  jest
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automatycznie linia Pękowice przez osiedle Łokietka.  R  adna   powróciła do pytania ws. dodatkowej linii,
która była przedmiotem posiedzenia komisji wspólnej. Wójt powiedział, że nie ma jeszcze po rozmowach
rekomendacji w tym zakresie od organizatora transportu.  Radna zwróciła uwagę, że mieszkańcy gminy
Zielonki płacąc wyższe opłaty za przejazdy aglomeracyjne, niż mieszkańcy Krakowa, będą poszukiwać
możliwości  zaoszczędzenia  pieniędzy  i  widzi  zagrożenie  odchodzenia  od  rozliczania  PIT w  Drugim
Urzędzie Skarbowym, stąd wniosek o rozmowy z Miastem Kraków i MPK o ujednolicenie cen biletów
okresowych.  Wójt powiedział,  że przy każdej sposobności o tym dyskutuje.  Radna poru-szyła kolejny
temat  dotyczący  składania  do  urzędu  sprawozdań  z  wykorzystania  zbiornika.  Istnieje  mianowicie
możliwość  złożenia  go  poprzez  ePUAP,  ale  wyłącznie  po  jego  wydrukowaniu,  podpisaniu  i  zes-
kanowaniu.  Czy  istnieje  możliwość  wysłania  dokumentu  podpisanego  profilem  zaufanym.  Kierownik
Referatu Gospodarki Komunalnej  M. Fordymacka powiedziała, że zostanie dodana taka funkcjonalność.
R  adna   zwróciła  się  o umieszczanie  w pomieszczeniach  znaków graficznych przypominających o osz-
czędzaniu prądu i wyłączaniu oświetlenia. Wójt powiedział, że oświetlenie na sali konferencyjnej zostało
zmodyfikowane w taki  sposób,  że nie  włączają  się  wszystkie  żarówki,  stąd można liczyć  na znaczne
oszczędności.  Wiceprzewodniczący K. Olawski poinformował, że autobusy linii 220 i 240 powrócą na
starą trasę na ulicę Łokietka w Krakowie, ale nie nastąpi to w roku bieżącym. Były uzgodnienia pomiędzy
Gminą Zielonki, a Miastem Kraków, by przez osiedle Łokietka, ulicę Na Popielówkę i do Pękowic została
poprowadzona nowa linia najprawdopodobniej o numerze 290. Linia ma kursować na relacji Krowodrza
Górka -  Pękowice z częstotliwością raz na godzinę.  Odniósł się jeszcze do pytania o pętlę przy Osiedlu
Łokietka,  znajduje  się  ona  po  stronie  Krakowa  w  planach  Zachodniej  Obwodnicy  Krakowa.  W  ójt  
powiedział, że istnieje możliwość uruchomienia linii wewnętrznych po gminie, ale poza systemem MPK z
dofinansowaniem rządowym, dystrybuowanym przez wojewodę, z dopłatą 3 zł do wozokilometra. Zwrócił
uwagę, że może byłoby to rozwiązanie dla mieszkańców osiedla Łokietka i ulicy Na Popielówkę.   Biorąc
pod  uwagę,  że  kiedy  nie  było  budowy  Trasy  Wolbromskiej,  mieli  oni  przejście  do  Krakowskiego
Przedmieścia,  aktualnie  przez  budowę nie  mają  możliwości  przechodzenia  i  mają  duże ograniczenie.
Dodatkowo widzi możliwość trasy Grębynice do Dziekanowic, przez stację PKP w Batowicach. Dodał, że
w  systemie  MPK  połączenia  takie  będą  zdecydowanie  droższe.  Przykładowo  Gmina  Michałowice
uruchomiła taką wewnętrzną linię relacji Górna Wieś – Łuczyce i ustaliła taryfy 3 zł bilet jednorazowy,
50-60  zł  bilet  miesięczny.  Linia  cieszy  się  zainteresowaniem  mieszkańców.  Radna  A.  Leginowicz
nawiązała do poszukiwań źródeł oszczędności energii i zachęcała do odwiedzenia zakładki ekozielonki.pl
na stronie internetowej  gminy.  Gdyż znaleźć tam można ekonomiczny sposób palenia w kotle,  dzięki
zastosowaniu  bezdymnego  sposobu  spalania  tzw.  palenia  od  góry,  spalania  współprądowego. Temat
wydaje się być bardzo aktualny, gdyż o 30% jest on bardziej ekonomiczny dla mieszkańców, a dodatkowo
jest ekologiczny. Obniża emisję pyłów o ok 50-80%, rakotwórczego benzo-a-pirenu o ok. 90%. Radna
zasugerowała  przygotowanie ulotki  nt.  kontrowersyjnego momentu  rozpalania.  Podkreśliła,  że  daje  to
oszczędności indywidualnie mieszkańcom, a ochronę powietrza dla całej gminy. Dodała, że działania takie
pozwolą zminimalizować ilość zanieczyszczonego powietrza. Zasugerowała dystrybucję ulotki podczas
ekointerwencji. Wójt powiedział, że informacja graficzna zostanie przygotowana i będzie dystrybuowana
wśród  mieszkańców  wraz  z  materiałami  podatkowymi  i  in.,  sytuację  jednak  utrudnia  uchwała
antysmogowa  zmieniona  przez  Sejmik  Województwa  Małopolskiego.  Dodał,  że  Prezydent  Krakowa
wystąpił do wojewody o zbadanie zgodności z prawem przeprowadzonych konsultacji społecznych w tym
zakresie.  Wójt  wystąpił  z  14  ościennymi  gminami  z  dezaprobatą  dla  podjętej  zmiany  przepisów,
odsuwającej termin wdrożenia obostrzeń z 31.12.2022 r. na maj 2024 r. Włodarze sugerowali roczny okres
karencji, a nie odsuwanie  terminu wchodzenia w życie przepisów. Dodał, że niestety zaistniała sytuacja
będzie miała  wpływ na przeprowadzane ekointerwencje,  a  już na pewno nie  nastąpi  poprawa jakości
powietrza.  Zwrócił  uwagę, że gmina przy dystrybucji  węgla nie będzie miała  wpływu na jakość tego
węgla.  Radna A. Radosz-Kwasek powiedziała, że funkcjonujące już przejście dla pieszych w Bibicach
zostało  wymalowane  pasami  niestety  gorzej  widocznymi  po  zmierzchu.  Sugeruje  zastanowić się  nad
zmianą techniki malowania, bądź doświetleniem przejścia, by było równie bezpiecznie, jak w ciągu dnia.
Wójt powiedział,  że jest  to inwestycja samorządu powiatowego, aktualnie wymogiem jest  oświetlenie
przejścia, fakt, że nie jest ono oświetlone jest błędem inwestora. Radna zwróciła się o wsparcie w tym
zakresie. Radny D. Dragosz zwrócił się z szeregiem spraw; w pierwszej kolejności zapytał o projekt Izby
Regionalnej, aby móc ubiegać się o środki zewnętrzne, czy planowane jest wykonanie projektu Izby, czy
będzie  ona  wespół  z  ośrodkiem  zdrowia,  czy  oddzielnie.  Wójt powiedział,  że w  zamierzeniach  jest
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realizacja projektu izby z biblioteką, natomiast na ośrodek zdrowia trwają poszukiwania odpowiedniej
działki.  Następnie radny odniósł się do wyświetlacza prędkości na ul. Galicyjskiej w Zielonkach i braku
jego skuteczności.  Zwrócił  uwagę,  że występują  łącznie  trzy znaki  na odcinku do pomiaru  prędkości
ograniczające  prędkość  do  40km/h  pierwszy  przy  ul.  Polowej  dot.  samochodów  ciężarowych,  który
należałoby ściągnąć by ograniczenie dotyczyło ogółu, na skrzyżowaniu z Kwiatami  Polnymi na przys-
tanku jest identyczny, który też sugeruje ściągnąć. Również występuje znak postawiony dwa metry przed
wyświetlaczem, który również należałoby ściągnąć i pozostawić jedynie ten informujący o przejściu dla
pieszych. Wójt powiedział, że radny powiatowy w osobie Wojciecha Karwata jest najbardziej właściwym
adresatem  w  sprawie,  bowiem  jest  przewodniczącym  Komisji  Infrastruktury.  Dodał  jednocześnie,  że
zostanie to do samorządu powiatowego przekazane. Kolejna sprawa dot. ulicy Na Ogrody od numeru 47
w stronę szlaku bursztynowego, gdzie pobocze i droga są w bardzo złym stanie technicznym z wieloma
dziurami, źle widocznymi w godzinach wieczornych, a po obfitych deszczach zamieniającymi się w ka-
łuże, których mieszkańcy nie mają możliwości ominąć przy wymijających ich samochodach. Zwrócił się
o wysypanie recyklingu w celu poprawienia warunków pieszym. Wójt powiedział, że drogowcy podejmą
działania. Kolejną sprawą była działka gminna zarośnięta tujami na ulicy Na Ogrody pomiędzy numerami
14, a 16. Mieszkańcy proszą o ich przycięcie, chociaż w jednej trzeciej wysokości.  Wójt powiedział, że
drogowcy podejmą interwencje. Kolejnym tematem było prośba o zabezpieczenie terenu po zerwanym
mostku  na  ulicy  Grochowalskiego  poprzez  założenie  barierek,  celem  uniemożliwienia  wpadnięcia
kolejnym rowerzystom do rzeki, bowiem najprawdopodobniej  na mapach cyfrowych nadal widnieje ten
przejazd.  Radny  zgłosił  kolejną  prośbę,  w  związku  z  koniecznością  założenia  lustra  naprzeciw  ul.
Grochowalskiego przy  wyjeździe  z  ul.  Bankowej.  Właściciel  działki  po lewej  stronie  przy  wyjeździe
powycinał wysoką  roślinność i widoczność się poprawiła, to jednak jest dalece niewystarczająca z uwagi
na  dużą  liczbę  pieszych,  zwłaszcza  dzieci  kierujących  hulajnogami,  w  dalszym ciągu  konieczne  jest
zabezpieczenie  bezpieczeństwa  pieszym.  Wójt powiedział,  że  ponownie wystąpi  do  Zarządu  Dróg
Powiatu Krakowskiego, ponieważ organ wykonawczy gminy nie jest  adresatem tego postulatu.  Radny
nawiązał do dyskusji na komisji ochrony środowiska nt. możliwości poszukiwania oszczędności energii
elektrycznej i zaproponował by iluminacje świąteczne w centrum Zielonek utrzymać  w zakresie  ogra-
niczonym w okresie grudzień-styczeń i ograniczonym zakresie godzinowym.  Wójt powiedział, że w ra-
mach oszczędności  zostało  zlecone wyłączenie  podświetlenia  urzędu.  Radny K.  Gaweł zaproponował
założenie zegara czasowego i wyłączanie iluminacji świątecznych o godz. 23:00. Następnie odniósł się do
tematu projektowania Biblioteki z Izbą Regionalną i zapytał, czy rozważana była koncepcja dobudowania
piętra do aktualnego CIS-u.  Wójt powiedział,  że nie  brał  pod uwagę takiego rozwiązania z  uwagi  na
obowiązujące w planie zagospodarowania przestrzennego w  Gminie Zielonki  dopuszczalne wysokości
budynków oraz ze względu na konstrukcję fundamentowania tego budynku. Dodał, że rozważany jest cały
rejon wokół CIS-u, również rejon komunikacyjny wokół tego budynku, zlecane są badania geologiczne.
Radny T.  Łysek poinformował o problemie spowodowanym zmianą miejsca egzystowania bobrów na
potoku Bibiczanka w wyniku budowy autostrady. Aktualnie żeremia znajdują się przy przepompowni,
placu  zabaw  i  przepuście  pomiędzy  rowami  na  ulicy  Spacerowej.  W  wyniku  tego  podniósł  się
niebezpiecznie poziom wody, która podmywa przepompownię i kilkadziesiąt znajdujących się w okolicy
drzew. Aktualnie kilka z nich spadło już na plac zabaw i przepompownię. Dodał radny, że bez żadnej
ingerencji kolejne korzenie drzew będą wypłukiwane, a podniesiony poziom wody w rowie i przepuście
spowoduje w okresie zimowym szklankę na drodze. Radny zwrócił się z prośbą o rozwiązanie problemu
i  doprowadzenie  do  przeniesienia  zwierząt,  ze  względu  na:  bezpieczeństwo  dzieci  na  placu  zabaw,
zabezpieczenie komunalnej infrastruktury kanalizacyjnej oraz ochrony kilkudziesięciu drzew. Dodał, że
w planach jest  postawienie na placu zabaw kolejnych urządzeń, wartych kilkadziesiąt tysięcy złotych.
Wójt powiedział,  że teren jest monitorowany, natomiast w kwestii przeniesienia zwierząt, w pierwszej
kolejności  trzeba znaleźć odpowiednie dla  nich  miejsce.  Kierownik Referatu  Gospodarki  Komunalnej
M.  Fordymacka powiedziała,  że  zostało  zlecone  zabezpieczenie  pni  drzew  siatką  na  wysokości
przepompowni i placu zabaw. W dalszej kolejności p  rzewodniczący M. Golanko   przekazał komunikaty:
- radzie gminy przewodniczący M. Golanko przedłożył informację na temat dokonanej przez niego analizy
oświadczeń majątkowych radnych złożonych mu w roku 2022,

- wójt przedłożył radzie gminy informację na temat oświadczeń majątkowych złożonych Wójtowi Gminy
Zielonki w roku 2022; 
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- do 15 listopada br. wójt przedkłada radzie projekt uchwały budżetowej gminy Zielonki na rok 2023,
- na dzień 24 listopada br. zaplanowana jest najbliższa sesja rady.

Ad 8. Zamknięcie sesji.
Ze względu na  wyczerpanie  porządku obrad  przewodniczący  M.  Golanko podziękował  wszystkim za
udział w posiedzeniu i zamknął XLIII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na
tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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